

Title (en)

Sanitary flush-mounted attachment with associated cladding element

Title (de)

Sanitäre Unterputzeinrichtung mit zugehörigem Verkleidungselement

Title (fr)

Dispositif sanitaire encastré doté d'un élément d'habillage associé

Publication

**EP 2354335 A1 20110810 (DE)**

Application

**EP 11000426 A 20110120**

Priority

DE 202010001240 U 20100121

Abstract (en)

The device (1) has a flush-mounted waste trap (2) including a threadless pipe connection (7) for connection of an outlet pipe (4) of a sanitary object e.g. washbasin. A lining element (3) is provided for lining an access opening (12) of the waste trap, and has a covering plate including a passage for the outlet pipe. The plate covers the opening in a preset mounting position. The lining element has an attachment bushing fitted in flush with the passage at the plate. The bushing is fitted at the opening under formation of an axially acting frictional engagement.

Abstract (de)

Es wird eine zum Anschluss eines Waschtisches oder eines ähnlichen Sanitärgegenstands geeignete sanitäre Unterputzeinrichtung (1) angegeben. Die sanitäre Unterputzeinrichtung (1), umfasst einen Unterputzsiphon (2) mit einem gewindelosen Anschlussstutzen (7) zum Anschluss eines Auslassrohres (4) eines Sanitärgegenstandes, sowie ein Verkleidungselement (3) zur Verkleidung einer Zugangsöffnung (12) des Unterputzsiphons (2). Das Verkleidungselement (3) umfasst eine die Zugangsöffnung (12) in der bestimmungsgemäßen Montageposition verdeckende Abdeckplatte (20) mit einer Durchführung (24) für das Auslassrohr (4), sowie eine fluchtend mit der Durchführung (24) auf die Abdeckplatte (20) aufgesetzte Aufsatzmuffe (21), die auf den Anschlussstutzen (7) unter Bildung eines axial wirkenden Reibschlusses aufsetzbar oder aufgesetzt ist.

IPC 8 full level

**E03C 1/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/28** (2013.01); **E03C 2001/321** (2013.01); **E03C 2201/50** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 202004013127 U1 20060105 - VIEGA GMBH & CO KG [DE]
- [A] WO 9615330 A1 19960523 - HUTTERER & LECHNER KG [AT]
- [A] DE 3447098 C1 19860320 - DALLMER HELMUTH OHG

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**DE 202010001240 U1 20100520**; EP 2354335 A1 20110810; EP 2354335 B1 20141224; EP 2354335 B8 20150311

DOCDB simple family (application)

**DE 202010001240 U 20100121**; EP 11000426 A 20110120